
Referat fra bestyrelsesmøde d. 15. april 2024

Deltagere: Jane, Heidi, Tayna og Kristina.

Fraværende: Annika og Joan.

Referent: Kristina

Punkt 1: referat fra d. 13/3 2024 er godkendt. 

Punkt 2: Jesper er i dialog med Hansenberg omkring ny hestemanagerelev når nu Kirsten 

er færdig til sommer. Der skal ligeledes findes en ny ansat til aftenvagt når Anna stopper. 

Sarah fortsætter indtil videre med torsdag og fredag. 

Punkt 3: kassereren er fraværende, punktet udskydes til næste møde.

Punkt 4: ridelejr er under opbygning. Dato 10-12 juli. Aldersgruppe fra 8 år- Pris 800 kr. 

Punkt 5: arbejdsopgaver til arbejdsdagen d. 28. april:

1. reparation af port til den lille ridehal

2. male flagstang (Tayna og Heidi køber ind til det)

3. højtryksrensning af vægge i indergården og trailerparkering (Tayna og 

Heidi køber algefjerner/brun sæbe)

4. det hvide hegn ved p-plads vaskes og repareres

5. fjerne ukrudt alle steder samt feje ex. indergården. 

6. hvis tid da klipning af hegn langs med vejen. 

Punkt 6: åbningstider: 

Hverdage: 6.30-22

Weekender: 7.00- 21

Disse åbningstider så vidt muligt overholdes, da hestene skal have ro.

Evt. Melanie der normalt lukker rideskolen, ønsker at reducere hendes lukkedage til 

tirsdage og torsdage. Sarah Pearce tager onsdage. Dermed er mandage, fredage og 

weekenderne vakante. 

Vi henstiller til at den nye udendørsbane deles op således at springene kan blive stående 

fremme og at der samtidig kan rides dressur så den kan komme alle rytterne 



Der er igen indkommet ønske om at anvende den gamle græsspringbane til folde. Det 

undersøges igen. 

Kristina har overtaget tjansen med privat høet – al henvendelse skal ske til hende 

fremadrettet. Husk: at skrive jeres navne på pladsen, man har 2 paller til rådighed, alle 

skal være med til at holde det pænt og ryddeligt – så tag gerne en tur med riven i ny og 

næ:)

Næste møde: 3. juni 18.30-20.30.


